
From: Michelle Modeste <Contact information removed>
Sent: Tuesday, April 4, 2023 7:10 PM
To: Deltaport (IAAC/AEIC)
Subject: Re: Reminder: Public comment period for the assessment of the GCT Deltaport Expansion – Berth Four Project / Rappel: Période de commentaires pour l'évaluation du Projet d'agrandissement de Deltaport - quatrième poste d'amarrage
Attachments: BBFN LT IAAC re. DP4 2023-03-30.pdf

Please find attached the comment letter re: GCT Deltaport Expansion - Berth 4 Project signed by Chief Chipps. I apologize for sending this late, I hope you will still accept our comment letter as our office was closed Friday and Monday.

Thank you,
Michelle

Michelle Modeste
Executive Assistant
Ocean Resources
Beecher Bay (Scianew) First Nation
<Contact information removed>

From: Deltaport (IAAC/AEIC) <deltaport@iaac-aeic.gc.ca>
Sent: Monday, March 27, 2023 1:05 PM
To: Deltaport (IAAC/AEIC) <deltaport@iaac-aeic.gc.ca>
Subject: Reminder: Public comment period for the assessment of the GCT Deltaport Expansion – Berth Four Project / Rappel: Période de commentaires pour l'évaluation du Projet d'agrandissement de Deltaport - quatrième poste d'amarrage

Dear participants,

The Impact Assessment Agency of Canada (the Agency) and the British Columbia Environmental Assessment Office (EAO) are conducting a cooperative assessment of the [GCT Deltaport Expansion - Berth Four Project](#) (the project). The project is currently in the Impact Statement Development and Review Phase.

Comment Period

This is a reminder that the deadline for the comment period on the [draft Review Panel Terms of Reference](#) and the [draft Canada-British Columbia Cooperation Agreement](#) is **March 30, 2023** at 11:59 pm PST.

Written comments in either official language can be submitted online by visiting the [project's home page](#) on the Canadian Impact Assessment Registry (reference number 81010) or by email via deltaport@iaac-aeic.gc.ca, regular mail or phone. All comments received will be considered public and posted on the Agency's Registry website unless they are excluded for reasons of privacy, confidentiality, or security.

A [comment template](#) is also available to facilitate your review of the draft documents and can be used to record your comments. For additional information on this comment period, please see the [public notice](#).

Submission Policy & Privacy

All of the information submitted must be compliant with the Agency's [Submission Policy](#), which provides guidance on information that is suitable to be shared publicly. For further information on how we protect your privacy, please refer to the [Privacy Notice](#).

Project Distribution List

A distribution list for the assessment is maintained throughout the process. Members of the distribution list will receive updates and notices on the assessment of the project as the process unfolds. You are currently a member of our distribution list. Please be assured that your personal information will be kept confidential. If you would prefer not to receive emails regarding this assessment, please send a message to deltaport@iaac-aeic.gc.ca.

For further information on this assessment, please contact:

Assessment of the GCT Deltaport Expansion - Berth Four Project
c/o Impact Assessment Agency of Canada / Government of Canada
160 Elgin Street
22nd Floor
Ottawa, Ontario K1A 0H3
deltaport@iaac-aeic.gc.ca / Tel. : 343-572-7144

Chers participants,

L'Agence d'évaluation d'impact du Canada (l'Agence) et le Bureau d'évaluation environnementale de la Colombie-Britannique (BEE) procèdent à une évaluation collaborative du [projet d'agrandissement de Deltaport - quatrième poste d'amarrage](#) (le projet). Le projet est actuellement à la phase d'élaboration et d'examen de l'étude d'impact.

Période de commentaires

Nous vous rappelons que la date limite pour la période de commentaires sur la [version provisoire du mandat pour la commission d'examen](#) et [la version provisoire de l'Entente de collaboration Canada-Colombie-Britannique](#) est le **30 mars 2023** à 23 h 59, HP.

Les commentaires écrits dans l'une ou l'autre des langues officielles peuvent être présentés en ligne en visitant la [page d'accueil du projet](#) sur le Registre canadien d'évaluation d'impact (numéro de référence 81010) ou par courriel via deltaport@iaac-aeic.gc.ca, par la poste ou par téléphone. Tous les commentaires reçus seront considérés comme publics et affichés sur le site Web du Registre de l'Agence, à moins qu'ils ne soient exclus pour des raisons de protection de la vie privée, de confidentialité ou de sécurité.

Un [formulaire de commentaire](#) est également disponible pour faciliter votre examen des ébauches de documents et peut être utilisé pour enregistrer vos commentaires. Pour plus d'informations sur cette période de commentaires, veuillez consulter [l'avis public](#).

Politique sur les présentations et la vie privée

Parmi les commentaires que nous avons reçus, la [politique sur les présentations](#) de l'Agence nous aide à distinguer ceux que nous pouvons afficher publiquement de ceux qui doivent demeurer confidentiels. L'[Avis de confidentialité](#) vous en apprendra davantage sur la façon dont nous protégeons votre vie privée.

Liste de distribution du projet

Une liste de distribution est tenue à jour tout au long de l'évaluation. Les membres de la liste de distribution reçoivent des mises à jour et des avis sur l'évaluation du projet au cours du processus. Vous êtes présentement sur la liste de

distribution. Soyez assuré que vos informations personnelles restent confidentielles. Si vous préférez ne pas recevoir des courriels au sujet de cette évaluation d'impact, veuillez nous en faire part par courriel à deltaport@iaac-aeic.gc.ca.

Pour plus de renseignements sur cette évaluation, veuillez communiquer avec :

Évaluation du projet d'agrandissement de Deltaport - quatrième poste d'amarrage

a/s de l'Agence d'évaluation d'impact du Canada / Gouvernement du Canada

160, rue Elgin, 22e étage

Ottawa (Ontario) K1A 0H3

deltaport@iaac-aeic.gc.ca / Tél : 343-572-7144

Assessment of the GCT Deltaport Expansion - Berth Four Project

c/o Impact Assessment Agency of Canada / Government of Canada

deltaport@iaac-aeic.gc.ca / Tel. : 343-572-7144

Évaluation du projet d'agrandissement de Deltaport - quatrième poste d'amarrage

a/s de l'Agence d'évaluation d'impact du Canada/ Gouvernement du Canada

deltaport@iaac-aeic.gc.ca / Tél. : 343-572-7144